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Referat 
 

 
Generalforsamling i Vesterled Grundejerforeningen den 30. maj 2017  
 
Tilstede var omkring 40 fremmødte inkl. bestyrelsen 
 

1. Foreningen byder igen på traktement med smørrebrød samt øl og vand, som blev indtaget 
med hygge og småsnak over bordene. 
 

2. Kl. 19.30 kalder formanden til orden og indleder den egentlige generalforsamling.  
 

3. Dagsordenen præsenteres. 
 

4. Valg af dirigent bliver næstformand Gunnar og referent Malene ‐ også fra bestyrelsen. Dirigenten 
konstaterer, at forsamlingen er lovligt indkaldt.    
 

5. Formandens beretning i korte træk: 
 

 Ny struktur i bestyrelsesarbejdet – så det bliver nemmere at se, hvad vi laver 
 Projektet 2da – Stort arbejde, men nu er endelig færdig og resultatet fremstår rigtig flot og 

grundejerne er godt tilfredse og det samme er kommunen. 
 Det sydlige hjørne af søen har fået oprenset kanter og det er blevet rigtig pænt 
 Det er blevet bedre med fiskeriet efter at vi har fået indført fisketegn og der er kommet skilte 

op.  
 Der er desværre ingen svaneuger i år, selvom de havde lagt sig på svaneøen – vi mistænker 

mink, som er set i området. 
 Husk at begrænse andefodring i vandet, da det ødelægger og forurener søen. 
 Der er stadig nogen, der kører med høj hastighed på vejene bør måske løse med plastik vej 

chikane. 
 Letbanen er på vej, hvilket er et dyrt projekt. Nybyggeri i Herlev blev gennemgået. 
 Husk Tip Herlev og man kan få nyheder fra Herlev kommune, ved at følge dem på 

Facebook. 
 Vi har kun et enkelt telt tilbage, da vi desværre får teltene retur fugtige og så ligger de og 

mugner. Der bliver indkøbt 5 nye borde og vi har stadig 32 træstole, som man kan låne ved 
at kontakte Malene. 

 Bestyrelsen arbejder på en ny og forbedret hjemmeside. 
 Tilmeld jer vores Facebook gruppe, samt vores hjemmeside. 
 Vis hensyn til jeres naboer og stop larmende maskiner søndag og helligdage efter kl 12  
 Vi har 70 års jubilæum næste år – hvordan skal det fejres? 

 
Se evt. formandens detaljeret beretning på hjemmesiden www.vesterled.net 
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6.  Spørgsmål 
 Keld (Åfaldet) – Vil gerne have bum på vores veje. 

Det vil kommunen dog ikke, men en løsning kan være plastikbelægning som beskrevet i 
beretningen. 

 
 


